
YAM-bestyrelsesmøde 
 
Dato: 1. november 2023  
Kl.: 20.00 
Sted: Teams-møde 
 
Deltagere: Astrid, Jonas, Marie, Lærke, Mette Mohr, Line og Mette Madsen  
 
Referat:   
  
1. Valg af referent 
Mette Madsen skriver referat.  
Seneste: Mette Mohr, Astrid, Sasia, Marie, Jonas, Line 
 
2. Godkendelse af referat fra sidst 
Referat er godkendt.  
  
3. Status fra observatørposter og sekretæren 
Marie stopper i YAM, tak for hendes store engagement. Der er behov for at en ny skal overtage 
sekretærposten efter Marie. Mette Mohr melder sig til at overtage posten. Der mangler en til at overtage 
observatørpost i videreuddannelsesudvalget. På dagens møde besluttes ikke hvem der overtager, til næste 
møde tænker vi over hvem der har mulighed og lyst for at overtage. 
  
Intet nyt fra de resterende observatørposter.  
 
4. Brev til DASAM - forebyggelse  
Er drøftet på DASAM’s bestyrelsesmøde, der er enighed i at en reaktion på brevet til Forperson Camilla 
Rathcke vil være en god ide. De vil gerne at YAM laver et udkast til et svar direkte til lægeforeningen og 
Camilla Rathcke. Det besluttes at Mette Madsen laver et udkast, når YAM har modtaget en tilbagemelding 
fra DASAM’s bestyrelse om deres holdning til indhold.  

  
5. Temadag 

Tilmeldinger 
Der er indtil videre 5 tilmelde – vi aftaler at der sendes en reminder ud pr. mail.  
Mødetid for os  
Mette og Mette mødes lidt i 9. De resterende bestyrelsesmedlemmer omring 9.30 hvis muligt.  
Forplejning og drikkevarer 
Mette, Mette og Sasia koordinerer. 
Holder programmet? 
Sorosh har sagt go for programmet, vi sørger selv for casearbejde – Mette Mohr har kigget på nogle 
eksempler, Mette Mohr og Sasia vil kigge lidt mere på det. Casene drøftes efterfølgende i plenum, 
konklusion på casen er afgørelsen fra erhvervssygdomsudvalget.  
Gaver til oplægsholdere 
Povl-Christian og Anne Marie skal have en gave for ca. 150 kroner, da Sorosh har brugt lang tid på 
forberedelse er der enighed om at der købes en gave for ca. 500 kroner til Sorosh. Mette, Mette og Sasia 
koordinerer gaveindkøb. 
Afslutning (quiz?) 
Der er ikke lige nogen der har en super god ide – hvis man kommer på noget, må man meget gerne sige 
til.  



6.  Evt. 
Der er udarbejdet et brev fra PKL i region Øst, som fremadrettet bliver vedhæftet introbrevet ved start på 
hoveduddannelse, brevet indeholder detaljer omkring kurser, uddannelse mm. Vi drøfter muligheden for at 
dette brev også tilføjes i de andre uddannelsesregioner. Astrid vil nævne dette for Margrethe der er PKL i 
Øst.   
 

Næste møde: 7. december kl. 20.00-21.00  

 


